
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde afd. 1 – Præstehaven 

Tirsdag den 5. feb. 2019 
 

Tilstede: Rino, Margit, Lise og Susanne (ref.) 

 

 

 

Bestyrelsen samles før mødestart for at gennemgå udearealerne så vi er klædt på til markvandring i foråret. 

Tegninger og beskrivelser over de ting vi gerne ser lavet sendes til Rino som tager det med videre. 

 

 

Beboerhenvendelser: 

 

Ingen 

 

Aktuelt fra VM: 

 

Der er travlhed med etablering af nyt kontor og flere afdelinger. Vi har mange flytninger pt. 

 

Boligerne på Præstevangsvej 2 får, pga. indbrud, sikret dørene med nye låse og sikret glas i det lille vindue. 

Det er en løsning som de er tilfredse med. 

 

Aktuelt fra administrationen: 

 

Vi har fået invitation til kursusweekend. Margit og Susanne deltager lørdag, vi køre selv og ønsker ikke 

overnatning til søndag. Margit har allergi og ringer selv til Lene og taler med hende om maden. 

 

Aktuelt fra bestyrelsen: 

 

Margit er afdelingens kasserer. 

 

Lise sørger for at tømme postkassen før hvert møde. 

 

Bestyrelsen mødes til et ekstraordinært møde i marts md. med plantekasser og vaskekælder på 

dagsordenen. Susanne indkalder. 

 

Vi vil gerne bede administrationen om at indhente tilbud på trappevask og vaskeri/håndværker toilet fra 

hhv. Aarhus Rengøringsselskab www.aarhusren.dk  og Aktiv Rengøring www.aktivreng.dk ifgl. 

nedenstående. Derudover ønsker vi tilbud på vinduespolering i opgangsvinduer 2xårligt. 

 

http://www.aarhusren.dk/
http://www.aktivreng.dk/


 
 

 

 

Næste ordinære afdelingsmøde er den 2. april. 

 


